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Interpellationssvar: Strama åt den illegala plånboken 
 
 
Vilka åtgärder genomför styret i Linköpings kommun för att begränsa och 
förhindra narkotikahandeln? 
Kommunens arbete för att minska spridning och beroende av narkotika behöver stärkas, och vi 
har därför vidtagit flera åtgärder.  
 
Vi vill utöka mätningarna som kommunen gör för att få en bild av mängden narkotikapreparat i 
avloppsvattnet på stadsdelsnivå, inte minst för att se var köparna finns och på så sätt kunna rikta 
insatser mot dem. Detta har Tekniska verken fått i uppdrag att genomföra. 
 
Vi stärker samarbetet med krögare och restaurangägare för en narkotikafri krogmiljö. 
 
För att begränsa och förhindra narkotikahandeln kan kameror hjälpa på vissa platser, som annars 
upplevs otrygga på grund av narkotikahandeln, men det viktigaste i längden är att nå både 
vårdnadshavare och unga i förebyggande insatser, så att ingen utvecklar ett missbruk eller göder 
den illegala narkotikahandeln. 
 
 
Hur arbetar Socialdemokraterna för att göra skolan till en säkrare plats ur ett 
narkotikaperspektiv? 
Skolan ska vara en drogfri plats, där det varken förvaras, brukas eller handlas med narkotika. 
Detta är en prioriterad fråga för oss inom styret och i vårt senaste medborgarlöfte med polisen 
har vi bland annat kommit överens om ökad användning av narkotikaförebyggande hundsvep i 
skolans lokaler.  
 
Samtidigt satsar vi på det förebyggande arbetet inom skolan. Det innebär bland annat 
utbildningar i förebyggande syfte, samt rutiner när en elev uppvisar ett beroende. 


